
Vragen ex Art. 53 RvO 

Datum indiening:  27 februari 2025 

Naam indiener(s): Mark Jan Prins   

Onderwerp: Kwijtschelding waterschapsbelasting  

 

Aan het college van B&W van Landsmeer, 
 

Sinds enige jaren heeft de Gemeente Landsmeer een samenwerking met het Waterschap HHNK 
(Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier) voor het kwijtschelden van belastingen. Door 
deze samenwerking geldt een verzoek om kwijtschelding voor het lopende belastingjaar voor de 
gemeentelijke én waterschaps-belastingen. Er hoeft maar bij één instantie kwijtschelding te 
worden aangevraagd, waarbij iedere instantie afzonderlijk een beslissing neemt op het verzoek. 
Volgens de ‘toelichting kwijtschelding waterschapsbelasting’ van januari 2025 op de site van het 
Hoogheemraadschap is dit nog steeds zo. 
  
Echter, Cocensus heeft de inning van de belastingen voor Landsmeer per 1 januari 
overgenomen. Voor b.v.  Oostzaan en Wormerland is er GEEN samenwerking met het HHNK 
voor deze kwestie. Voor die gemeenten int Cocensus al een tijdje de belastingen.   
 
Volgens de site van de Gemeente Landsmeer is de situatie als volgt: ’Kwijtschelding voor 
gemeentelijke belastingen vraagt u vanaf 2025 aan via Digitaal Loket Cocensus of via het 
formulier bij de aanslag. Kwijtschelding voor het Hoogheemraadschap regelt u via het 
Hoogheemraadschap’. 
  
De PvdA Landsmeer is bezorgd dat mensen er ten onrechte vanuit gaan dat hun aanvraag ook 
dit jaar automatisch doorgezet wordt naar de Gemeente Landsmeer resp. het 
Hoogheemraadschap. 
  
De vragen hierover: 

1. Klopt het dat kwijtscheldingsaanvragen niet meer automatisch worden doorgezet naar 
het HHNK en vice versa? 

2. Zo ja, op welke manier is het HHNK hierop attent gemaakt zodat zij de informatie op hun 
website kunnen aanpassen en hun medewerkers de nodige acties kunnen nemen? 

3. Zo ja, op welke manier zijn de mensen die in de afgelopen jaren/dit jaar kwijtschelding 
hebben aangevraagd, ervan op de hoogte gesteld dat ze nu afzonderlijk bij het HHNK ook 
hun aanvraag moeten indienen? 

4. Zo ja, wordt er met Cocensus over gesproken om de samenwerking met HHNK ook te 
gaan starten zoals voor 2025? 

 

 

Fractie PvdA Landsmeer 


